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Bakkeskolen åbner verden for børn og unge, så de kan åbne sig for verden 

Referat skolebestyrelsesmøde tirsdag d.22. februar 2022  

kl. 17.00 – 20.00 i mødelokale 1. Afbud fra Charlotte og Freja  

Deltagere:  
Jesper Andersen, Kent Jakobsen, Marie Halkjær Kragelund, Maiken Schmidt-Holm, Ulrik Eberth, Karsten Andersen, 
Casper Rask, Charlotte Birkmose, Mette Stolze, Ida Marie Brandt, Freja Balleby Alnor, Anne Grete Nydam, Rikke Undall 
Sendt til orientering til suppleanter: Helle Kæseler Noermark, Line Poulsen 
 
Gæster:  
Afbud:   
Bilag: invitation til fundraisingsprojektet, tidsplan for valg til skolebestyrelsen, valg til skolebestyrelsen – sådan foregår 
det, Bilag til styrelsesvedtægt – 2018. Bekendtgørelse om valg af forældrerepræsentanter til skolebestyrelser i 
folkeskolen m.v. Princip for dannelse af og sammenlægning af hold og klasser, 
 

Dagsorden: 

   Dialogpunkt   17.00 

1. Godkendelse af referat – referatet er godkendt  

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Punkt flyttes til kl. 19.00  
 
   Orienterings- og dialogpunkt 17.05 

3. Elevrådet  
Ida og Freja nye elevrådsformænd begge fra 8.z.  

Elevrådet har etableret en liste til elevrådsmøder, hvor der er en to-do/ to be- 
liste.  

• Hvad fik vi lavet i vores elevrådsperiode. 

• Hvilket elevråd vil vi være?   
• På 8. årgang vil vi gerne, at der igen bliver en temauge, hvor vi har et 

tema, der hedder Bakkeby 
• Mellemtrinnet kunne godt tænke sig en fodboldturnering etableret igen.  

• 7. årgang vil gerne have deres vandautomat tilbage.  
• 6. årgang vil gerne have, at bolde tilhører den enkelte klasse.  
• Møde omkring workshop den 3. marts, hvor elevrådsrepræsentanter 

deltager sammen med andre inviterede.  
•  

Der rejses spørgsmål om, hvordan elevrådets arbejde bliver udbredt til de øvrige 

elever på skolen, og Ida informerer om, at elevrådsrepræsentanter går tilbage til 

klasserne og informerer om arbejdet i elevrådet. Fokus på særlige initiativer.  

 

Nye tiltag ønsket af elevrådet:  
• Elevrådstavle til information for alle elever på skolen 

• Allergivenlig og økologisk mad fra Kanpla.  
• Tennisbolde bliver væk rundt om træet i skolegården, derfor vil det være 

godt, hvis der bliver etableret en anden løsning rundt om træet.  
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   Orienteringspunkt  17.15 

4. Bestyrelsens status på udskolingsprojektet v/MS 

Hvor langt er udskolingen med arbejdet omkring studieture: 
Udskolingen har haft en hel dag, hvor udskolingen fik tid til fordybelse og 
planlægning af studieture.  

• De elever, der går i 8. klasse nu kommer på tur i 9. klasse – de kommer 
på en koncepttur i Ebeltoft – kajak og mountainbike og to events som 

lærergruppen står for.  
• Elever, der går i nuværende 7. klasse skal afsted på tur i 9. klasse. Der 

er en opgave med at tjene penge og sammen med forældregruppen 

etablere det økonomiske grundlag for turen, så alle elever kommer 
afsted. Turen kommer til at gå til København med et godt og fagligt 

indhold. Der skal tid til at snakke færdig.  
• Der er også tanker om, at skabe en rystesammentur for 7. årgang i 

begyndelse af 7. årgang. SE spørger, om der er en deltager i 

skolebestyrelsen – Kasper og Karsten deltager i forældremødet og taler 
om baggrunden for, hvorfor vi gerne vil have, at der bliver etableret en 

tur i udskolingen.  
• I ledelsesteamet går vi også med tanker om at etablere nogle ture i bl.a. 

indskolingen for at skabe plads til at etablere grobund for 

relationsarbejde og kendskab til alle børn på en årgang.  
Vi vil gerne sikre et minimum af oplevelser for alle elever på skolen, så 

der er brug for en systematik i forhold til etablering af ovenstående 
tilbud.  

 

Hvordan fungerer trivsel og læring? Trivsel og læring, hvordan kommunikerer vi 
ud ad til i forhold til, hvordan vi skaber et godt udskolingstilbud. Hvordan får vi 

kommunikeret ud?  
 

Branding: Vi skal have etableret en skriftlig kommunikation herom – Karsten og 

Ulrik – skal formulere – hvad baggrunden er for, hvorfor vi har dette Lavet 
initiativ med studieture og fremlægge det for forældregruppen på forældremøde 
tirsdag den 1. marts på 7. årgang. Herefter skal vi have det formuleret ud til 

hele forældregruppen.  
Henrikke og elevrådet formulerer et skrift til forældrene og en video, der 

lægges på hjemmesiden, dette sker også i samarbejde med Karsten og Kasper. 
– Punktet følges op på et møde fremadrettet.   
 

Status på elevfraflytning herunder interviewguiden v/AG  
 

Samtaleskema i forbindelse med udmelding fra Bakkeskolen. Vi har det på 
ledermøde på mandag den 28.02. 2022 – Vi er bevidste om, at vi har brug for 
at fange de børn, der flytter fra Bakkeskolen. Det vil være rigtig godt, at vi er 

nysgerrige på, hvorfor vi ender med at børn flytter. Hvordan kan en 
dataindsamling flyttes, uden at vi bryder GDPR -  

 
Orienterings- og dialogpunkt 17.30 

5. Ny årgangsdannelse fra 6. til 7. årgang erfaringer og læring v/OL 
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Klassedannelse – her er der principper for, hvordan det skal foregå. Processen 
er beskrevet og Sisse gennemgår kort processen, samt den erfaring vi har med 

tiltaget klassesammenlægninger på nuværende tidspunkt. Vi har fået gode 
tilbagemeldinger fra forældrene generelt. Og på nuværende tidspunkt er der 3 

elever, som vi har haft en proces med i forhold til at flytte klasse. To elever er 
flyttet en tredje elev er i proces. Det efterlyses i bestyrelsen, at der af 
princippet for klassedannelser på 7. årgang også fremgår, hvad der sker, hvis vi 

ikke lykkes med at placere alle elever, så alle er i trivsel. Hvilke steps er der i 
dette arbejde.   

 
Orienterings- og dialogpunkt  18.00 

6. Coronaperiodens påvirkning på skolen– status v/HU 

Hvad har angst for smitte betydet for børn – forældre – medarbejdere? 
Hvilken betydning har den haft på inklusion og eksklusion?  

 
Fakta og erfaringer: Udviklingen er gennemgået af HU – se bilag. Bestyrelsen 

vil gerne påskønne medarbejderes indsats, og det bliver aftalt, at det skal ske 

den 1. marts på national trivselsdag.  

Maiken laver et oplæg, der sendes ud til alle medarbejdere og der købes kager 

til medarbejderne den 1. marts.  

Hvad har læringen været påvirket af? Har vi tabt nogle elever, som vi ikke har 

været tæt nok på. Der har været elever, der er blevet mere ængstelige, men vi 

oplever ikke, at vi har tabt elever i deres læringsudvikling, men der er 

processer, der ikke har kunnet foregå optimalt pga. sygdom og manglende 

medarbejdere og børn. Dem er vi i gang med at følge op på.  

 

   Orienteringspunkt  18.30 
7. Fundraising projekt 3. marts v/AG 

Invitation og de første skridt  

Fundraising workshop tirsdag den 3. marts invitation er sendt ud til alle 

interessenter. Kommunalt er der ikke kommunikeret ud til os i styregruppen, 

hvilke lokaleretningslinjer, der er for området rundt om skolen i lokalplanen. 

Det er der så blevet gjort opmærksomhed på her og AG er i dialog herom.  

Jesper rejser en problematik - Vi har en eksisterende skole, som samtidig skal 

køre. Hvordan lykkes vi med at have den opmærksomhed på vores elever, og 

driften af en skole –samtidig med, at vi skal drive med udviklingen af en ny 

skole og indretning af den.  

Der er købt et arkitektfirma ind, til at indrette ny skole i samarbejde med Anne 

Grete og Finn Abrahamsen.  

Lone Blomquist er købt ind til at drive processen for workshop den 3. marts. 

Efter den 3. marts finder vi et opfølgningsmøde, hvor vi drøfter, hvordan vi 

kommer videre med vores arbejde og det output, som dette møde har.  

Skolens hjemmeside er ikke opdateret – og der er en udfordring med dette i 

forhold til at brande vores ” Vores ny skole”.  
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   Dialog- og beslutningspunkt  18.45 

8. Valg til skolebestyrelsen v/JA 
Skal vi have valg hvert 4 år eller forskudt valg hvert andet år 
- Fordele og ulemper samt beslutning 

Flyer som får forældre til at møde op, stille op? 

Emner til valgmøde den 5. april?  

Fx: Bestyrelsens hitliste over emner gennem 4 år, Fundraisingsprojekt m.m.?  

Præsentation af kandidater -som videoklip, artikler m.m. 

Punktet drøftes og det besluttes, at bestyrelsen gerne vil etablere et rul, hvor 

man sidder i 4 år, men at nogle er på valg hvert andet år, så der etableres et 

overlap i medlemmer fra bestyrelsen.   

Orienteringspunkt  19.50 
9. Siden sidst 

Stillingsopslag  

Vi har to stillingsopslag i spil – et for LD og et for TH.  
 

Orienteringspunkt  19.55 
10. Eventuelt  

http://www.bakkesko.dk/
mailto:bakkeskolen@skanderborg.dk

